



香港復康力量
HONG KONG REHABILITATION POWER
Empowering The Disabled To Develop
激勵殘疾人士發展

《傷健同心樂韻情 2021 慈善音樂會》
2021 年 6 月 21 日 (星期一) 晚上 7:15
香港大會堂音樂廳

Hong Kong Rehabilitation Power 2021 Charity Concert
21 June 2021 (Monday) 7:15 pm
Hong Kong City Hall Concert Hall

捐款表格 Donation Form

本人願意捐款支持香港復康力量並希望獲贈《傷健同心樂韻情 2021 慈善音樂會》的入場券如下:

I would like to make donation to support Hong Kong Rehabilitation Power and would like to receive tickets for the above concert as follows :

座位區域 (Seat Zone) (座位有限, 先到先得 Limited seats)	入場券數目 (No. of tickets)	捐款金額 (Donation Amount)
(a) \$500		\$
(b) \$300		\$
(c) \$200		\$
(d) \$100		\$
(e) 只捐款, 不需要入場券 (Donation only, tickets not required)		\$
總數 : TOTAL :	入場券總數: Total no. of tickets:	總金額 \$ Total \$

捐款者資料 Donor's Information:

捐款者姓名/機構名稱 (Name of Donor): _____

通訊地址 (Correspondence Address): _____

聯絡電話 Tel: _____ 電郵 Email: _____

捐款方法 Donation Method

- (1) 用劃線支票, 支票抬頭請寫「香港復康力量」; 或
- (2) 直接將捐款存入本會恒生銀行之戶口: (024)259-3-089176。

請將填妥之捐款表格連同支票或銀行存款單 (正本) 寄回「九龍尖沙咀柯士甸道西 1 號濠日居(社區設施) 1 樓 102 室」; 或傳真表格及銀行存款單至 3471 7333。捐款港幣 100 元或以上可申請扣稅。

- (1) make a crossed cheque payable to "Hong Kong Rehabilitation Power", or
- (2) direct deposit into our Hang Seng Bank Account : (024)259-3-089176.

Please send us the cheque or the original copy of bank pay-in slip, together with this donation form to "Unit 102, 1/F, The Waterfront (Community Facilities), 1 Austin Road West, Tsim Sha Tsui, Kowloon"; or fax the form and pay-in slip to 3471 7333. Donation of HK\$100 or above is tax-deductible.

<input type="checkbox"/> 請寄回收據 Please send me a receipt	<input type="checkbox"/> 我不需要收據 I do not need a receipt
---	---

如有查詢, 請致電 3471 7000 留訊息 For enquiry, please call 3471 7000 to leave message

為保障資料及當事人的利益, 本會只收集當事人提供的個人資料用作處理有關慈善音樂會的門票/捐款事宜。
To safeguard interest of our data subject, Hong Kong Rehabilitation Power collects personal data from you solely for the purposes of handling tickets of the charity concert and/or handling donation.